
Interpelácia č. 21/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Garanič: 
Interpelácia vlastne smeruje viac-menej k vám, ako poslancovi KSK. Na rok 2017 KSK 
vyčlenilo 18 mil. eur, malo by sa rekonštruovať až 130 km ciest. Pre Trebišovský okres je 
vyčlenený úsek medzi Kr. Chlmcom a V. Kapušanmi s pokračovaním na Michalovce, je to 
nejakých 10 km, vidí sa mi to dosť málo, keďže cesty v okolí Trebišova sú v  žalostnom 
stave. Čo mi k tomu viete povedať ako poslanec? 
 
PhDr. Čižmár: 
Úseky, ktoré spomínate, boli riešené ešte pred troma rokmi v rámci schvaľovacieho procesu 
v jednotlivých komisiách. Čiže, ak sa bavíme o niektorých prioritách, samozrejme tých priorít 
je veľmi veľa, problematický úsek je napr. medzi obcami N. Žipov a Lastovce, takisto sú 
problematické úseky aj na cestách II. a III. triedy smerom na Michalovskú časť, čiže to, čo sa 
riešilo momentálne v zastupiteľstve je len riešením pozostatkov alebo problémov, ktoré ostali 
ešte z poslednej pasportizácie KSK. Samozrejme priebežne každý rok sa monitorujú stále 
nové a nové úseky, ktoré je potrebné opravovať. Určite aj v tomto období v roku 2017 
vzhľadom na možnosti čerpania úveru zo strany KSK sa bude reagovať aj na havarijné 
situácie, ktoré spomínate, je ich pomerne veľmi veľa, to vlastne uzná každý a tendencia je 
aspoň zo strany starostov, ktorí neustále znášajú  tieto požiadavky realizovať komplexné 
opravy a nielen čiastočné, to znamená len mále úseky, resp. opravy výtlkov tak, ako tomu 
bolo v niektorých úsekoch, napr. mimo Trebišova smerom na Zempl. Branč a ďalej.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 


